
Referat styremøte 22.08.2022 

Tilstede; Mette Folmer Ystrøm, Linn-Jeanette Krogstad Johansen, Anne-Mari Myrèn, Lasse Harms, 

Anne Lise Storkjørren og Camilla Rødland. Nina Gudim og Hege Lindahl deltok under evaluering av 

NM 

Frafall; Kate Rieber Terjesen og Heidi Gundelsby. 

 

54/22 Godkjenning av referat 

- Godkjent 

- Vannprøvene er ikke bra! Brønnen bør sjokk-klores/desinfiseres. Håkon skal se på det. 

- Styret oppfatter kommunens svar ang båndtvang som at vi kan slippe den så lenge vi 

har instruktør på trening. 

55/22 Økonomi 

- 364 medlemmer 

- Økonomien er fortsatt god, men regnskapet for NM er ikke klart enda. 

56/22 Evaluering av NM 

- Hege kan fortelle at alle som har vært involvert i NM av deltagere, dommere, publikum 

osv har gitt bare gode tilbakemeldinger på klubbens gjennomføring av mesterskapet!!! 

- Det har kostet klubben dyrt å arrangere NM. Derfor vil Nina og Hege kontakte et par 

av klubbene som har arrangert før for å evt sammen med de sende et 

klagebrev/ønskebrev til KG-LP og NKK ifht at her bør NKK komme inn å stå for 

utgiftene! De vil også etterspørre en ferdig mal på alt rundt arrangementet hos KG-LP,. 

En perm hvor alt ligger klart med kritikkskjemaer og ellers alt rundt NM. For at de skal 

få til dette må Nina og Hege få et regnskap fra klubben som viser alle utgifter klubben 

har hatt i forbindelse med NM.  

- Det var noe kritikk på et par dommere, spes på lørdagen. Dette vil mok bli tatt opp på 

dommerforum.  

- Det oppstod en ugrei situasjon der Nina som dyrevelferdsansvarlig ikke blir hørt på at 

fellesdekk bør flyttes til skyggen pga varmen. Dette er muligens et av de tingene som 

bør stå nedfelt i en evt mal; at det er dyrevelferdsansvarlig som har siste ord i nettopp 

saker som gjelder dyrevelferd.  

- Det var også noe rot når det gjaldt hotellet. De plasserte en person med hund på et 

rom uten vindu og noen form for muligheter til å lufte. De glemte også at det var 

gjester som skulle ha frokost. Dette er forhold som hotellet må ta på sin kappe, og 

derav gi klubben reelt avslag på pris. 

- Ved så store arrangementer er det viktig at vi som klubb vet at vi har NOK folk til 

jobben! Vi må planlegge ett år om gangen, og ikke ta på oss mer enn vi har kapasitet 

til. Under NM var det de samme folka som jobba stort sett hele helga, og det kan nok 

skyldes mye aktivitet/dugnad tidligere i år. Folk som hadde satt seg opp til jobbing 

trakk seg etter hvert, og det ble bare noen få som stillte opp når NM gikk av stabelen. 



57/22 Evaluering av Valp- og veteranshow 

- 65 påmeldte 

- Nok kataloger 

- Dommer Yngve var knallfin med alle hundene, en meget behagelig dommer. Han er 

ønsket tilbake! Ønsket ikke betalt. 

- Dommer Linda overkjørte det oppsatte programmet og satte i gang dømming igjen 

midt i den oppsatte pausen som var på en halvtime. 11.30-12.00. 

- Det er ønskelig å ha en egen mail til Valp- og veteranshowet slik at den som har 

ansvaret slipper å bruke sin private mail til dette. 

- Ifht kritikkskjemaer og andre ting online bør vi få fiber inn til klubbhuset. 

- Sløyfer til neste år er i box, så sant ikke det blir en kraftig økning i antall påmeldte.  

- God inntekt på kiosk- og loddsalg 

- Neste år gjennomfører vi Valp- og veteranshow 04.06. Linn-Jeanette har ordnet 

dommere; Yngve …… og Bente Harlem. Undrum stiller som sponsor. En skriver er i boks 

og ringsekretærene er forespurt. 

58/22 Evaluering Blåbærstevne 

- 16 påmeldte 

- Stevnet gikk smertefritt – godt gjennomført! 

- Anne_Mari solgte pølselapskaus i kiosken. 

59/22 Kloakken 

- Septiktanken er tømt og doene er i orden! 

60/22 Kurs oppsummering 

- Heidi Linnerud måtte avvente med å svare ang å holde kurs pga flytting. 

- Det blir kun holdt 2 kurs hos oss i høst; Valp og Videregående blodspor. 

- IGP-kurs avlyst pga for få påmeldte. Og det skyldes igjen at vi satte for høy pris. Max 

pris på slikt kurs bør være 2500,- Vi håper Andreas Volle vil si ja til et kurs kanskje 

allerede til våren. 

- Ikke helt ajour med Studieforbundet. 

- Hittils få påmeldte til foredraget i oktober. 

- Noseworkkurs med Sissel Larsen kan avholdes i mai. 

- Lydighetskurs for elghundklubben og Hverdagslydighetskurs på formiddag ble begge 

avlyst pga for få påmeldte. 

61/22 Innbrudd 

- På tross av at Anne-Mari har navngitt person til politiet så ble saken henlagt. 

- Styret har ingen forslag til tiltak mot innbrudd pr dags dato. 

62/22 Utstiling 2023 

- Valp- og veteranshow gjennomføres på Monserud 04.06.2023 

 



63/22 Eventuelt 

- Vi har fått tilbakemelding om at vi nå er medlemmer av NBF 

- Ang parkering; parkere der vi trener, ta hensyn til hverandre. 

- Anne-Mari tar kontakt med Brdr.Ringstad ang sponsing av pølser til arrangementer. 

- Kode til dørene må byttes nå. Det må settes forskjellige koder til forskjellige 

«arrangement» Styret må ha en kode, de som har containernøkkel må ha en kode og 

kursholdere får en engangskode som gjelder for tiden kurset varer. Hvem tar ansvar 

for dette?  

- Landskamp i LP gjennomføres på Monserud 27.-28. august. Hege Lindahl og Anne Lise 

Storkjørren holder i tømmene der. Det meste av det arrangementet går av seg selv. 

KG-LP styrer og betaler. Klubben holder kiosk.  

- Skal vi starte søknadsprosessen ifht penger til hall? 

 

Neste styremøte 26.09.2022 kl 18.00 
 

 

29.08.2022 

Camilla Rødland 


